

To the Trade Press: European Payment Association EPSM founded

Munich / Bad Vilbel / Hamburg, 08. April 2005

Initiated by the planned European regulation, representatives of 15 companies met on April 4th 2005 and founded the „European Association of Payment Service Providers for Merchants (EPSM)“.

The association shall represent the interests of European companies that provide payment and supporting services mainly for merchants. Potential contact partners in the developing „Single European Payment Area (SEPA)“ are the European Commission, the European Central Bank, the international payment schemes and if necessary the corresponding national organisations.

Founding members are the companies ADT Wellcom, AGES, Albis ZD, CardProcess, CCV-ALLCASH, DebiTech, easycash, FIRSTGATE, hobex, InterCard, Lavego, Pago, TeleCash, TRANSACT and WEAT. They provide already now payment and supporting services to customers in at least 10 European countries. Further companies plan to join in the next months.

The board was elected unanimously and consists of Nicolas Adolph (InterCard, chair), Dominik Borowicz (easycash, dep. chair) and Thomas Pieper (CCV-Allcash, treasurer).

Für die Fachpresse: Europäischer Zahlungsdienstleisterverband ESPM gegründet

München / Bad Vilbel / Hamburg, 08. April 2005

Vor dem Hintergrund der geplanten europäischen Regulierung trafen sich am 4. April 2005 Vertreter von 15 Unternehmen und haben den „Europäischen Verband der Zahlungsdienstleister für den Handel (EPSM)“ gegründet.

Der Verband dient der Interessensvertretung der europäischen Unternehmen, die Zahlungsdienstleistungen insbesondere für den Handel erbringen. Potentielle Ansprechpartner sind im entstehenden „Single European Payment Area (SEPA)“ die Europäische Kommission, die Europäische Zentralbank, die internationalen Zahlungsverkehrsorganisationen sowie bei Bedarf die jeweiligen nationalen Organisationen.

Gründungsmitglieder sind die Unternehmen ADT Wellcom, AGES, Albis ZD, CardProcess, CCV-ALLCASH, DebiTech, easycash, FIRSTGATE, hobex, InterCard, Lavego, Pago, TeleCash, TRANSACT und WEAT. Sie bieten schon jetzt Zahlungsdienste und begleitende Dienstleistungen für Kunden in über 10 verschiedenen europäischen Ländern an. Weitere Unternehmen planen in den nächsten Monaten beizutreten.

In den Vorstand wurden einstimmig gewählt Nicolas Adolph (InterCard, Vorsitzender), Dominik Borowicz (easycash, stellv. Vorsitzender) und Thomas Pieper (CCV-Allcash, Schatzmeister).

For further information, please contact / für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:

Nicolas Adolph
InterCard AG
Nicolas.adolph@intercard.de
Tel: +49 – 89 – 614 45 412

Dominik Borowicz
easycash GmbH
Dominik.Borowicz@easycash.de
+49 - 69 - 13014 - 179